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Fid Numb : 000216002104442

Delay Extension Notice

Open National and International Call for Tender with Minimum Capacity
Requirements Numb n°06/DGAP/2020

The Head Office of Algeria Post informs the candidates who have
withdrawn the instructions tender book of the Open National and
International Call for Tender with Minimum Capacity Requirements,
Numb:06/DGAP/2020, about : « Acquisition of a solution about
the automatic teller machines (ATM’S), the installing & the put
into service of 1000 ATM’S, by an commands market », that the
deadline for the preparation of tenders be extended by Fifteen (15)
days , starting from the deadline of offers deposit and which initially
fixed on 20 May 2020. The new deadline of offers deposit and
opening the envelops is fixed on 04 June 2020.
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ALGERIE POSTE

Ministére de la Poste et des Télécommunications
E.P.I.C Algérie Poste
Ilot n°® 04 Zone d’Affaires Bab-Ezzouar
NIF : 0002216002104442

Avis De Prorogation de Délai

Appel d’Offre National et International Ouvert avec Exigences de
Capacités Minimales n°06/DGAP/2020

La Direction Générale d’Algérie Poste, Informe D’ensemble des
candidats intéressés par I’ Appel d’offre national et international ouvert
avec exigences de capacités minimales n°06/DGAP/2020, portant sur
«PAcquisition d’une solution de guichets automatiques de
banque, (Pinstallation et la mise en service de 1000 GAB), dans le
cadre d’un marché 3 commandes ».,que la durée de préparation des
offres est prorogée de Quinze (15) jours, a compter de la date de
dépdt des offres prévue initialement au 20 Mai 2020. De ce fait, la
nouvelle date de dépot des offres et d’ouverture des plis aura lieu le
04 Juin 2020.
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